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Haluan tuoda tietoonne seuraavat erityisesti liikuntapaikka- ja 
keruutuotemetsinä koskevat seikat.

Harmaakallion ulkoilualueesta

Harmaakallion metsäalueet ovat päivittäin loviisalaisten 
virkistyskäytössä. Se ei ole ihme. Tämä metsäalue on virkistävä yhdistelmä 
syvänvihreitä kuusikkoja ja kallioilla hitaasti kasvaneita männikköjä. 
Männyt voivat olla paljon kokoaan vanhempia.

Alueelle on suunniteltu lähes joka kuviolle jotain toimenpidettä. Miksi? 
Ainoastaan liikuntareitin turvallisuus tulee arvioida, ja on tehty tähän 
astikin. Metsä, joka on hakattu, ja samalla sen metsänpohja rikottu, ei 
monelle meistä enää tarjoa samaa virkistystä.

Valko-Fantsnäs-ulkoilualueesta

Fantsnäsin alueella sijaitsee yksi Suomen parhaista frisbeegolf-radoista 
(suomalaisten pelaajien arvion mukaan). Jos tälle vanhalle, aikanaan 
oikeustaistelun jälkeen maisemoidulle sorakuoppa-alueelle halutaan 
tehdä jotain toimenpiteitä, on ne tehtävä yhdessä Loviisan paikallisen 
frisbeeseuran ja väyläsuunnittelijan kanssa.

Muutenkin koko Valko-Fantnäs-alueen metsiin kohdistuvia toimenpiteitä on 
syytä jarruttaa, koska alueen osayleiskaavaprosessin kuulemisvaihe on 
vasta alkamassa. Tämä alue on laajuutensa ja laatunsa vuoksi erittäin 
arvokas kokonaisuus, eikä sitä saa pilata tässä vaiheessa.

Uudellamaalla ja erityisesti sen itäosalla on tavattoman vähän suurempia 
virkistysalue kokonaisuuksia, joita tämä pandemia-aika on osoittanut 
meidän kaikkien tarvitsevan.
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